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Bol, 23. studenoga 2020.  
 
Poštovani članovi i simpatizeri stranke HDZ u Bolu! 
 
Na netom održanim unutarstranačkim izborima, volja članova stranke, potpora Skupštine, izabrala me 
je za predsjednika HDZ-a općine Bol. Zahvaljujem se svim članovima koji su izašli na biralište i dali svoj 
glas za predložene kandidate. Za mene osobno, ovaj rezultat je velika čast, ali i odgovornost. 
Pred nama je jedan novi početak i restrukturiranje stranke, pun izazova koje ćemo razborito, stručno i 
odgovorno realizirati. To potvrđuju ovi unutarstranački izbori.  
Istini za volju bilo bi mi jako drago da je zainteresiranost - izlaznost članstva bila i veća. To će se, 
vjerujem, ubuduće popraviti.  
Na meni, Odboru, na svim članovima je da međusobna komunikacija - uvažavanje bude na puno višoj 
razini od dosadašnje.  
Hvala svim članovima stranke koji su izašli na biralište te ispunili svoju dužnost, dali nam povjerenje, 
mandat i obavezali nas na malo drugačiji ozbiljniji pristup i aktivan timski rad u stranci.  
Zadatak je ozbiljan, pun iskušenja i izazova, kojeg ćemo realizirati odgovorno, argumentirano, stručno, 
razborito i iskustvom realizirati.  
Treba se podrediti odnosno napraviti odmak od pojedinačnih i/ili partikularnih osobnih interesa i 
taština, općem napretku interesima zajednice i boljitku Općine Bol u cjelini i stranke HDZ-a.   
Odbor i njegovi članovi, koji su također dobili povjerenje od strane Skupštine, moraju svojim aktivnim 
djelovanjem, argumentiranim dijalogom, stručnošću podići odgovornost i potvrditi svoj aktivan rad u 
stranci.  
 
Kandidatima za Odbor koji u ovom ciklusu nisu dobili dovoljan broj glasova želim zahvaliti na aktivnom 
sudjelovanju i kandidaturi. Želim im poručiti da rezultat nije pokazatelj neslaganja s njihovim 
argumentiranim stavovima, nego dapače, pozivam njih kao i sve ostale članove stranke da se aktivno 
uključe u rad pododbora u vidu struke i iskustva na dobrobit svih u zajednici. 
 
Ozbiljno smo pristupili i već radimo na izradi plana i programa rada i djelovanja stranke u novom 
mandatu. Izrada informacijskog i komunikacijskog kanala te organigram upravljanja je temelj ka 
ostvarivanju cilja uključivanja, a ne isključivanja. 
 
Dragi članovi, bit ćete pravovremeno obavješteni o prvoj sjednici novo izabranog Odbora te daljnji radi 
istoga. Vjerujem da će za neke ovaj novi način rada u početku biti izazovan (možda), ali to je po mom 
mišljenju, ispravan i korektan put. 
 
Hvala Vam svima još jedan put. 
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